
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky

konaného dne 26.3.2024 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 18.3.2024 do 26.3.2024. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 7 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Dále je
přítomno 15 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu p. Ing. Malce a p. Jelínka, zapisovatelem určila
účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 20.2.2024
byl ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka sdělila, že navrhuje programu jednání zastupitelstva obce tak, jak byl zveřejněn na
úřední desce.

Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 1/2024

Starostka informovala, že v rámci rozpočtového opatření č. 1/2024 došlo k narozpočtování
výdajů na nákup nádob na zimní posyp a posypový vozík, výdajů na opravu měřicích sond u
ČOV a dalších drobných výdajů. Celkové změny na straně výdajů činí 540 tis. Kč, přičemž
256 tis. Kč bude hrazeno z fondu obnovy ČOV (měřicí sondy).
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2024.

4. Účetní závěrka MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky

Škola předložila ke schválení zřizovateli účetní závěrku za rok 2023. Výsledek hospodaření
za rok 2023 činí 36.027,26 Kč. Škola hospodařila podle schváleného rozpočtu.

Usn. č. 2) ZO schvaluje účetní závěrku ZŠ a MŠ Hluboké Mašůvky p.o. a schvaluje
rozdělení výsledku hospodaření takto: 18.396,44 Kč na úhradu ztráty za předchozí léta
a 17.630,82 Kč přidělit do rezervního fondu.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

5. Stravenkový paušál

Starostka informovala, že zaměstnancům obce byl od začátku roku přiznán benefit v podobě
příspěvku na stravování, konkrétně stravenkový paušál, jak je obdobné i ve firmách. Pro
uvolněné členy zastupitelstva, kteří se dle legislativy posuzují v rámci odměňování obdobně
jako zaměstnanci, musí tento příspěvek schválit zastupitelstvo. Proto je překládána ke
schválení směrnice, která tento příspěvek a pravidla jeho nároku stanovuje.
Zastupitelka pí. Petrželková vznesla dotaz, zdali je upraven ve směrnici rozsah pracovní



doby pro uvolněné členy zastupitelstva obce. Účetní sdělila, že ve směrnici je uvedeno, že
rozsah pracovní doby uvolněných členů ZO pro účely nároku na příspěvek na stravování je
určen samostatným dokumentem - rozvrhem pracovní doby a je obdobný jako u
zaměstnanců obce.

Usn. č. 3) ZO schvaluje vnitřní směrnici č. 2/2024 ve znění dodatku č. 1 k příspěvku na
stravování zaměstnanců a uvolněných členů zastupitelstva obce v předloženém
znění.

Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se 2

6. Členství ve Svazu měst a obcí ČR

Starostka sdělila podrobnosti k tomuto bodu. V letošním roce jsme ukončili spolupráci se
Znojmo regionem, jelikož jeho přínos pro naši obec se z hlediska turistiky nepotvrdil, oproti
tomu ve Svazu měst a obcí přínos vidím minimálně v odborných seminářích, konferencích a
především právní poradně a pravidelných informacích v oblasti samosprávy. Částka členství
bude oproti zmiňovanému Znojmo regionu o polovinu nižší.

Usn. č. 4) ZO schvaluje členství ve Svazu měst a obcí a souhlasí s každoroční
úhradou členského příspěvku (akt. 5.025,- Kč/rok).

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

7. Informace k pronájmu výklenků v kolumbáriu na hřbitově v Hlubokých Mašůvkách

Starostka sdělila, že obec dokončila vybudování kolumbária na ukládání uren na obecním
hřbitově. Řeší se změna hřbitovního řádu a organizační záležitosti, aby mohly být výklenky
pronajímány. Jedná se o 27 výklenků, nájemce obdrží klíč od skleněných dvířek a uvnitř si to
vyzdobí už každý sám. Nájem bude 250,- Kč/rok. Nájemní smlouvy bude možné uzavírat
jakmile bude krajským úřadem schválena změna řádu veřejného pohřebiště. Smlouvy budou
uzavírány na minimálně na 10 let.

Usn. č. 5) ZO schvaluje cenu pronájmu výklenku v rámci urnového kolumbária na
hřbitově v Hlubokých Mašůvkách ve výši 250,- Kč/rok.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

8. Příspěvek na kastraci koček v Hlubokých Mašůvkách

Starostka vysvětlila důvody pro stanovení příspěvku na kastraci koček a kocourů v naší obci
a sdělila pravidla, která musí být splněna pro nárok na příspěvek. Následovala diskuze s
občany s vysvětlením dotazů ohledně kastrace koček a kocourů.
Na jednání zastupitelstva přišel zastupitel Dalibor Boháč. Počet přítomných zastupitelů je tak
nyní 8.

Usn. č. 6) ZO schvaluje poskytování finančních darů občanům na provádění kastrací
koček a kocourů při splnění níže uvedených podmínek:

- trvalé bydliště žadatele o poskytnutí daru musí být v obci Hluboké Mašůvky,
- žadatel musí být totožný s osobou uvedenou na dokladu o úhradě od

veterinárního lékaře (doklad musí být vystaven na jméno obdarovaného),
- žadatel předloží originál dokladu o uhrazení platby za provedený veterinární

úkon, tzn. kastraci kočky nebo kocoura,



- výše poskytovaného finančního daru činí na kočku 1300,- Kč a na kocoura
500,- Kč, max. do výše výdaje na dokladu.

Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 2

9. Žádost o změnu smlouvy o smlouvě budoucí k věcnému břemeni, akce “přípojka kNN
Přichystal”

ZO schválilo nedávno smlouvu o smlouvě budoucí k věcnému břemeni k přípojce k NN akce
“Přichystal”. Jedná se o pozemky p. Přichystala za školním hřištěm. Následně byla obec
oslovena s žádostí o změnu v trase vedení věcného břemene tak, aby kabel vedl k hranici
budoucího oddělení pozemků. Proto je předkládána smlouva opětovně k projednání.

Usn. č. 7) ZO schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí o věcném
břemeni č. ZN-001030086559/001-ZMES v předloženém znění s EG.D, a.s., Lidická 36,
Brno, k akci přípojka kNN Přichystal, kterým se mění délka a trasa věcného břemene
na 36m.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

10. Žádost o prodej pozemku p.č. 1571/5 a část p.č. 1571/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila k tomuto bodu, že obec obdržela žádost p. xxxx, který je novým vlastníkem
domu č. 129 a přilehlých pozemků. Starostka sdělila odůvodnění žádosti xxxx (vstupní
branka s přístřeškem na popelnice, vjezd do garáže a na vlastní pozemek).

Usn. č. 8) ZO neschvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 1571/5 a části pozemku p.č.
1571/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

11. Žádost o pronájem pozemku p.č. 1587/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka informovala k tomuto bodu, že obec obdržela žádost xxxx,xxx, o pronájem
pozemku p.č. 1587/1 o výměře 34 m2 za účelem parkování 2 osobních automobilů.

Usn. č. 9) ZO schvaluje záměr pronájmu pozemku p.č. 1587/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky
za min. nabídkovou cenu 0,20 Kč/m2/rok za účelem užívání pro údržbu zeleně bez
možnosti oplocení a skládky na pozemku.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

12. Úvěr na financování oprav místní komunikace (U Křížku 1,2)

Starostka sdělila, že obec má v plánu realizovat opravy místních komunikací U Křížku a Za
Školou tak, aby se směřovalo k tomu, že komunikace v obci budou v řádném stavu. Pro
financování těchto akcí je potřeba vzít úvěr, neboť takovou částku by obec nebyla schopna
hradit ze svého rozpočtu. Proto je předkládán návrh na uzavření úvěrové smlouvy. Úvěr od
ČS ve výši 8 mil. Kč, úroková sazba pevná po celou dobu ve výši 3,77 %, čerpání úvěru od
podpisu smlouvy do 31.5.2025, splácení úvěru od ledna 2025.

Usn. č. 10) ZO schvaluje návrh úvěru s Česká spořitelna a.s. na financování akce
Opravy MK U Křížku 1,2 (Za Školou) ve výši 8 mil. Kč, splatnost 120 měsíců, úrok



3,77 %. ZO pověřuje starostku k podpisu smlouvy o úvěru.

Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se 2

13. Veřejná zakázka “Oprava místní komunikace - Hluboké Mašůvky, U Křížku 1,2 (Za
Školou)

Obec vyhlásila veřejnou zakázku na opravy místní komunikace U Křížku 1,2 (Za Školou).
Zakázky se zúčastnili 4 uchazeči, přičemž nejvýhodnější nabídku předložila firma COLAS za
cenu 5.760.364,37 Kč vč. DPH.

Usn. č. 11) ZO schvaluje vítězného uchazeče v rámci veřejné zakázky “Oprava místní
komunikace - Hluboké Mašůvky, Ke Křížku, Za Školou” a schvaluje uzavřít smlouvu s
firmou COLAS CZ, a.s., Rubeška 215/1, 190 00 Praha, IČ 26177005, za cenu
5.760.364,37 Kč vč. DPH.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 1

14. Veřejná zakázka “Pořízení fotovoltaické elektrárny v obci Hluboké Mašůvky”
Obec vyhlásila veřejnou zakázku na pořízení FVE k ČOV pro dosažení úspor na spotřebě el.
energie. Zakázky se zúčastnili 3 uchazeči, přičemž nejvýhodnější nabídku předložila firma
ZENES Znojmo, a.s. za cenu 442.361 Kč bez DPH.

Usn. č. 12) ZO schvaluje vítězného uchazeče v rámci veřejné zakázky “Pořízení
fotovoltaické elektrárny v obci Hluboké Mašůvky” a schvaluje uzavřít smlouvu s
firmou ZENES Znojmo, a.s. Hvězdová 27, Znojmo, IČ 25534084, za cenu 442.361,- Kč
bez DPH.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

15. Informace o skautském oddílu

Starostka vyzvala p. Ivoše Bořila, aby sdělil podrobné informace k fungování nově
založeného skautského oddílu. P. Bořil sdělil:

- oficiální název je Junák Český skaut Hluboké Mašůvky, středisko Jevišovice,
- oddíl se schází 1 x týdně, zázemí je v klubovně seniorů,
- dochází 15 dětí ve věku 6-12 let (světlušky a vlčata),
- vedoucími jsou Ivo Bořil, Pavlína Vránová, Miroslav Dočekal
- I. Bořil dále popsal, jak fungují pravidelná setkání (seznamovací hry, hry v přírodě,

brigáda na faře, výchova ke skautským hodnotám) a o plánovaných akcích (skautské
závody, celodenní výšlapy, letní tábor v Tavíkovicích),

- I. Bořil poděkoval za poskytnutí klubovny a finanční podporu.

16. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Starostka informovala o aktuálních projektech a činnostech:
- proběhlo jednání na odboru územního plánování Městského úřadu ve Znojmě. Obec

aktuálně připravuje změnu ÚP. V následujících měsících proběhne výzva občanům,
aby zaslali své podněty a návrhy na změnu ÚP, tyto budou následně odborem ÚP
odborně posouzeny, zdali je změna možná.



- je připraven projekt na vybudování chodníku ke hřbitovu a hřišti TJ. Aktuálně vyřizuje
obec stavební povolení, následně by se přistoupilo k realizaci,

- stánek s občerstvením bude letos provozovat obec na své jméno sama.

Starostka informovala o nejbližších kulturních akcích:
20.4. - Jarní vycházka na Lapikus s opékáním špekáčků
27.4. - Čarodějnická zábava v kulturáku, hraje Orion
30.4. - Čarodějnice ve stylu Wednesday na koupališti ve stejném duchu jako minule,
uvítáme převleky nejen dětí.
11.5. - Zájezd na Baťův kanál, jízda lodí a následně návštěva Čejkovických vinných sklepů s
ochutnávkou vín. Cena je 160,- Kč/osoba a rezervace budou možné od 2.4. na úřadě
osobně.

Místostarosta Jiří Malec informoval o činnostech pracovníků a technických záležitostech:
- bylo realizováno broušení dna velkého bazénu na koupališti,
- aktuálně probíhají svozy velkoobjemového odpadu z domácností, kterého je hodně,
- následovat budou práce na dvoře KD a přístupové cestě vč. nájezdu u školní jídelny

(provedena bude oprava kvůli zatékání do KD, předlažba zámkovou dlažbou),
- příprava na sečení trávy v obci,
- následně přípravné práce na zprovoznění koupaliště,
- v plánu je následně chodník ke hřbitovu a hřišti TJ a vybudování sběrných míst na

tříděný odpad tak, aby byla oplocena a zpevněna dlažbou.

Na závěr byly prezentovány na projektoru fotografie z akcí a propagační video k novému
hasičskému vozíku.

ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.

17. Diskuze

Starostka vyzvala k diskuzi.

Občan vznesl připomínku, zdali by se na sadu u Plundráku mohlo sekat trávu až k lesu.
Místostarosta J. Malec odpověděl, že to mají tak v plánu.
Občan dále předložil fotografie cyklostezky na Plenkovice a připomínkoval, že je rozježděná
a nedá se po ní jezdit. Místostarosta J. Malec odpověděl, že v minulých dnech tam obecní
pracovníci těžili dřevo a že cesta bude v následujících dnech opravena.
Občan vznesl připomínku, zda by bylo možné na hřbitově pustit vodu. Místostarosta J.
Malec odpověděl, že v následujícím dni bude opravena pumpa.

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

18. Závěr

Starostka jednání v 19.00 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO
3. Účetní závěrka MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky p.o.
4. Vnitřní směrnice č. 2/2024 k příspěvku na stravování



5. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o smlouvě budoucí o věcném břemeni akce “Přichystal”

V Hlubokých Mašůvkách dne 27.3.2024

Starosta Místostarosta

Zapsala: Jana Gabrhelová _______________________

Ověřil: Ing. Jiří Malec _______________________

Miroslav Jelínek _______________________


